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Zápis z Valné hromady Technického svazku obcí Krkonoše

Úterý25.3.2025 v SD JILM Jilemnice od 10:30 hodin
Přítomni: dle prezenční listiny (příloha č. 1)

1) Předseda svazku zahájil valnou hromadu Technického svazku obcí Krkonoše.

2) Bylo navrženosložení mandátové komise se členy Luboš Zimmermann a Zbyněk

Hrubec.
Dále bylo navrženosložení návrhové komise se členy Jana Šmídová, Hana Růžičková

jako ověřovatelé zápisu byli navrženi David Hlaváč a Ladislav Jiřička a zapisovatelkou

Veronika Mejsnarová.

Hlasování o mandátové, návrhové komisi, ověřovatelích zápisu a zapisovateli: Pro —

16 = Schváleno

3) Mandátová komise v počtu dvou členů předložila svoji zprávu o usnášeníschopnosti
valné hromady (příloha č. 2)

4) Bylo hlasováno o schválení programu VH (příloha č. 3). Oproti předem zaslanému

programu byl vložen bod Schválení dodatku č. 1 Smlouvy o dílo na projekt „Modernizace
a rozšířeníkompostáren Jilemnicko — svazek obcí — Kompostárna Rokytnice nad Jizerou a

kompostárna Vítkovice v Krkonoších"

Hlasování o programu VH: Pro — 16 = Schváleno

5) Valná hromada provedla kontrolu plnění usneseníz valné hromady ze dne 23.1.2025.
Úkoly byly splněny.

6) Schválení rozpočtu na rok2025.
Členům valné hromady byl předem zaslán ke zveřejnění návrh rozpočtu na rok 2025 a byl

také zveřejněn na elektronické úřední desce TSO Krkonoše. Návrh rozpočtu pro rok 2025

je sestaven ve výši celkových příjmů 6.785.000 Kč, celkových výdajů 6.817.000 Kč a

financováním ve výši 32.000 Kč. Rozpočet je tedy navrženjako schodkový. V celkových
příjmech jsou mimo jiné zahrnuty všechny schválené členské příspěvky pro rok 2025 —

řádné i účelové dále nezaslané dotace na základě podepsaných smluv nebo získaných

rozhodnutí. V celkových výdajích pak plánované výdaje na realizaci jednotlivých
schválených projektů investičních i neinvestičních ve výši získaných dotací a vlastního
finančního podílu včetně dalších výdajů spojených se zajištěním činnosti svazku
(personální výdaje), pojištění, daně z nemovitosti a z příjmu právnických osob.

Financování zahrnuje předpokládané příjmy a výdaje spojené s operacemi z hospodářské



činnosti a čerpáním a splácením schváleného úvěruu České spořitelny a. s. (příloha č.
4)

Hlasování o schválenírozpočtu Technického svazku obcíKrkonoše na rok 2025: Pro
— 16 = Schváleno

7) Schválení Střednědobého výhledu rozpočtu Technického svazku obcí Krkonoše
2026-2030.
Ředitelka předložila přítomným členům ke schválení návrh na Střednědobý výhled
rozpočtu na roky 2026-2030. Návrh byl také zaslán předem k vyvěšení na úředních
deskách a je zveřejněn na elektronické úřední desce TSO Krkonoše. Nový Střednědobý
výhled rozpočtu byl sestaven v souvislosti s přejmenováním svazku a změnou jeho
činnosti. (příloha č. 5)

Hlasování o schváleníStřednědobého výhledu rozpočtu Technického svazku obcí
Krkonoše na roky2026-2030:Pro — 16 = Schváleno

8) Zpráva kontrolní komise pro rok 2025
Členka kontrolní komise Hana Růžičková přednesla zprávu kontrolní komise, která
provedla kontrolu hospodaření v roce 2024. Komise se sešla dne 13. března 2025 a
provedla kontrolu vydaných a přijatých faktur, vybraných dotací, stavů na běžných účtech
a úvěrovémúčtu a zpracování účetní závěrky. Kontrolní komise v rámci své kontroly

nenalezla pochybení. Valná hromada bere zprávu kontrolní komise na vědomí.

9) Schválení dodatku č. 1 Smlouvy o dílo na projekt „Modernizace a rozšíření
kompostáren Jilemnicko — svazek obcí — Kompostárna Rokytnice nad Jizerou a
kompostárna Vítkovice v Krkonoších”.
Smlouva uzavřenádne 19.11.2024 s firmou AVE CZ odpadové hospodářství obsahovala
také jako přílohu č. 1: Oceněný soupis stavebních prací dodávek a služeb pro
kompostárnu Rokytnice nad Jizerou. Na základě prohlídky na místě se zástupci firmy byly

zjištěny nesrovnalosti v tomto výkaze — jednalo se o nadbytečné položky, které nebyly
z původního výkazu odstraněny a chybějící položky, které naopak měli být přidány
v souvislosti s úpravou projektu. Původní rozpočet vycházel z rozsáhlejší prbjektové
dokumentace, kde se počítalo také s dokončením rozšířeníplochy kompostování. Tato
aktivita však byla z projektu v této etapě vynechána a dojde jen k vybudování záchytné
jímky včetně oplocení a ke zhotovení přístupu k této jímce. Na základě této skutečnosti
byl zhotoven soupis víceprací a méně prací, který bude také předložen poskytovateli
dotace. Návrh dodatku obdrželi členové valné hromady předem k prostudování. Oproti
zaslanému návrhu byla ještě aktualizována hlavička, kde nebyl uveden platný název
svazku po jeho přejmenování. (příloha č. 6)

V 10:40 dorazil na valnou hromadu starosta obce Martinice v Krkonoších a počet
mandátů stoupl na 17.

Hlasování o uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě ze dne 19.11.2024 s firmou AVE CZ
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odpadové hospodářství:
Pro — 17 = Schváleno

10)Aktualizace plánu projektové činnosti v roce 2025

Ředitelka představila jednotlivé plánované projekty na rok 2025, z nichž část již byla

schválena v plánu v prosinci 2024. Nově na základě rozhodnutí Rady Svazku je v plánu
zařazenprojekt na rozšířenízázemía vybavení pro provoz sítě komunitního kompostování
na Jilemnicku, na něžbyla předložena žádost do Grantového programu Libereckého kraje
— program 8.5. Jedná se o nákup obslužných objektů na kompostárnu do Vítkovic a Horní
Branné, nákup tří vpichových teploměrů, zametače a dvou velkoobjemových kontejnerů

na bioodpad. 50 % spoluúčast bude uhrazena z účelového příspěvku na kompostování,
který je od obcí každoročně vybírán. (příloha č. 7)

Hlasování o aktualizovaném plánu projektové činnosti v roce 2025: Pro — 17 =

Schváleno

11) Zpráva dozorčí rady EKO Jilemnicko s.r.o. za rok2024
19.3.2025 se sešla dozorčí rada EKO Jilemnicko s.r.o. a provedla kontrolu knihy přijatých
a vydaných faktur, stavů na běžných účtech, kontrolu čerpání úvěrového účtu a
realizovaného projektu s dotační podporu. Seznámili se také se zpracovanou účetní
závěrkou za rok 2024. Dozorčí rada v rámci své kontroly nenalezla pochybení. Zprava
dozorčí rady bude valnou hromadou vzata na vědomí.

12) Informace z činnosti EKO Jilemnicko s.r.o.
Jednání se od tohoto bodu zúčastnili také zaměstnanici EKO Jilemnicko s.r.o. — Vendulka
Tomíčková a Jiří Horáček.
Jednatelka informovala o aktualizaci plánu svozu skla v členských obcích. Požádala
přítomné o neprodlené nahlášení požadovaných změn oproti prvnímu zkušebnímu
kvartálu, aby byly následně zapracovány a mohly být aktualizované svozovétrasy pro
zbytek roku. Svoz skla je rozdělen do svozových týdnů — tento ročnírozpis bude zachován,
jednotlivé dny jsou určovány operativně.
Jednatelka informovala o žádosti z obcí na změnu barvy pytlů na tříděnýodpad. Současné
označenípouze barevných pruhem je málo čitelné a barvy splývají. Jedná se především o
pytle na plast (žlutá barva). Jednatelka prověří, zda by bylo možné barvu zvýraznit,
případně jeden barevný pruh přidat.
Jednatelka informovala o plánu vydání 2. čísla odpadářského zpravodaje, kterýv loňském
roce vydalo EKO Jilemnicko s.r.o. v nákladu cca 6.000 ks. Náklady na toto 2. vydání byly
řešeny v následující diskuzi. V loňském roce se jednalo o částku ve výši 60.000 Kč.

Místopředseda navrhuje pokrytí celé částky firmou EKO Jilemnicko s.r.o. Nabízí se
možnost oslovení partnerů prostřednictvím inzerce a sníženítěchto nákladů. V loňském
roce byl touto formou osloven EKO-KOM. Obsah tohoto zpravodaje bude dále diskutován.
Starosta Studence navrhuje přidat informace i o zákazu pálení trávy a listí pro občany.

Provozní Vendulka Tomíčková připomněla naplánovaný jarní svoz nebezpečných
odpadů.



Provozní dále informovala o problematice stále se rozrůstající poptávky ze strany občanů
po svozu multikomodity ve žlutých pytlých. Byli již učiněny kroky, aby z našeho regionu
bylo také možné multikomodity svážet a podle stanovených koeficientů vykazovat
jednotlivé druhy odpadů pro EKO-KOM.
Od letošního roku se bioodpad na komunitní kompostárny bude započítávat do
vytříděných složek. Materiál se ovšem musí vážit — buď na našem zařízení, nebo na
zařízeníse smluvně ošetřeným pronájmem či užíváním.Od novékompostovací sezóny
tak bude množství bioodpadu uváděno převážně v tunách.

Zapsala V

Ověřovatelé:

David Hlavá

nika Mejsnarová

Ladisl v Jiřička
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